
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 104

Det fremgår af Rigsrevisionens beretning nr. 6/2019 om Skatteministeriets indsats på ak-

tieområdet, at Skattestyrelsen ikke anvender bankoplysninger om unoterede aktier til

selve den skattemæssige beregning på årsopgørelsen, men kun benytter det til efterkon-

trol. Ministeren bedes redegøre for, hvorfor dette er hensigtsmæssigt.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand
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